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Abstract

The woman usually recites the clerical act from her feminine
memory, deliberately on recovery and repercussions, and she
implies all her senses to give herself her soul and feminine
characteristics, and in this way she makes explode its pent-up
energy, and make us listen to the pulse of memory, connecting
the past with the present through curiosities and dialogues and
in all this she swings between two churning worlds that do not
agree, which are: the Inner space and outer space. Based on
these two spaces (internal/external) we will follow the activity
of female memory through the anecdotal collection "Ihtirak
Essarab” the burning of the mirage of the writer and professor
"Mouna Bechlem".

Key words: memory; decadence; female auto; space.
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La femme récite habituellement I'acte clérical en partant de sa
mémoire féminine, en délibérément sur la récupération et les
répercussions, et elle implique tous ses sens pour lui donner
son ame et ses caractéristiques féminines, et de cette maniere
elle fait exploser son énergie refoulée, et nous faire écouter le
pouls de la mémoire, en reliant le passé avec le présent a
travers les curiosités et les dialogues Et dans tout cela elle se
balance entre deux mondes barattage qui ne sont pas d'accord,
qui sont: I'espace intérieur et l'espace extra atmosphérique. Sur
la base de ces deux espaces (interne/externe) nous allons
suivre l'activité de la mémoire féminine a travers la collection
anecdotique "Ihtirak Essarab" la combustion du mirage de
I'écrivaine et professeur «Mouna Bechelem».

Mots clés: mémoire; décadence; soi féminin; espace.
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